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Opłatek w Opatowie

W Urzędzie Miasta i Gminy w Opatowie odbyło się spotkanie wigilijne, w którym
uczestniczył członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Kazimierz Kotowski.

Na spotkanie przybyli zaproszeni przez burmistrza Andrzeja Chanieckiego radni, sołtysi,
kierownicy referatów, prezesi firm komunalnych, przedsiębiorcy, duchowni. Gospodarz
gminy podziękował wszystkim za współpracę, szczególnie Zarządowi Województwa
Świętokrzyskiego za przyznane środki finansowe, milion – na targowisko, ponad półtora
miliona – na przygotowanie terenów pod inwestycje i na wiele innych projektów z
Regionalnego Programu Operacyjnego, Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich czy
Programu Kapitał ludzki. Przedstawił plan rozwoju miasta, inwestycje, które będą wykonane
w roku przyszłym. Na koniec złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne.
Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Kazimierz Kotowski nie ukrywał, że z
wielkim zaszczytem przyjął zaproszenie burmistrza. – Dla Opatowa jest ważne, by dobrze
funkcjonowała gmina, powiat – powiedział. – To jest to zadanie, które musi nam przyświecać
w codziennej pracy, zwłaszcza w świetle pojawiających się planów o ewentualnych zmianach
w obszarze samorządów.
Kazimierz Kotowski wspomniał o pracach związanych z przygotowaniem aktualizacji
strategii województwa po konsultacjach, analizie uwag, które napłynęły od mieszkańców,
samorządów gmin i powiatów. To na podstawie tych dokumentów samorząd województwa
będzie w pierwszym półroczu mówił o podziale środków, najpilniejszych zadaniach.
–  Życzę wszystkiego dobrego, zdrowia, pomyślności – powiedział Kazimierz Kotowski. – Aby
życzenia, oczekiwania się spełniły, szczęście sprzyjało, opatrzność nad nami czuwała.
Wszystkiego, co się szczęściem zowie.


